



COMMUNIQUE RADIO/PRESSE

COMMUNIQUE N° 83 CRP/MINTP/SG/DCT/CAO/CEA2/IE1/MES/2025 DU 05 JUIN 2025
 PORTANT PUBLICATION DU RESULTAT DE L'APPEL D'OFFRES NATIONAL
 RESTREINT N°0026/AONR/MINTP/CIPM-TCRI/2025 DU 08 AVRIL 2025 EN
 PROCEDURE D'URGENCE POUR L'EXECUTION DES TRAVAUX D'ENTRETIEN
 CONFORTATIF DES ROUTES NATIONALES 3 ET 8, SECTIONS : BEKOKO-LIMBE-
 IDENAU ET MUTENGUENE-BUEA DANS LES REGIONS DU LITTORAL ET DU SUD-
 OUEST, (PHASE 1). FINANCEMENT : BIP DU MINTP, EXERCICES 2025 ET 2026.

Le Ministre des Travaux Publics communique :

Conformément aux dispositions de l'Appel d'Offres National Restreint N°0026/AONR/MINTP/CIPM-TCRI/2025 du 08 avril 2025 en procédure d'urgence pour l'exécution des travaux d'entretien confortatif des routes nationales 3 et 8, SECTIONS : BEKOKO-LIMBE-IDENAU ET MUTENGUENE-BUEA dans les régions du Littoral et du SUD-OUEST, (PHASE 1). Le résultat de l'évaluation des offres du soumissionnaire se présente comme suit :

N° de lot	Régions	Entreprise	Tronçons	Montant TTC en chiffres (FCFA)	Montant TTC en lettres (FCFA)	Délai (Jour)
Lot unique	Littoral et Sud-Ouest	ETS ECSB	BEKOKO-LIMBE-IDENAU-ET-MUTENGUENE-BUEA	4 424 925 000	Quatre milliards quatre cent vingt-quatre millions neuf cent vingt cinq mille	120

L'entreprise attributaire est invitée à se présenter dès publication du présent Communiqué à la Direction des Contrats du Ministère des Travaux Publics pour la souscription de son projet de marché

Le présent Communiqué sera enregistré et publié partout où besoin sera.

Yaoundé, le 05 JUIN 2025



Immanuel NGANOU D.

**PRESS RELEASE**

05 JUN 2025

PRESSRELEASE No. 837 CRP/MINTP/SG/DCT/CAO/CEA2/IE1/MES/2025 OF
TO PUBLISH THE RESULTS OF THE LIMITED NATIONAL CALL FOR TENDERS No. 0026 / AONR / MINTP / CIPM-TCRI / 2025 OF 8 APRIL 2025 IN EMERGENCY PROCEDURE FOR THE EXECUTION OF REINFORCEMENT MAINTENANCE WORKS ON NATIONAL ROADS No.3 AND No.8, STRETCHES: BEKOKO-LIMBE-IDENAU AND MUTENGUENE-BUEA IN THE LITTORAL AND SOUTH-WEST REGIONS, (PHASE 1). FINANCING: MINTP PIB, FINANCIAL YEARS 2025 AND 2026.

The Minister of Public Works hereby informs the public that:

In accordance with the provisions of the Limited National Call for Tenders No. 0026/AONR/MINTP/CIPM-TCRI/2025 of 8 April 2025 in emergency procedure for the execution of reinforcement maintenance works on National Roads No.3 and No.8, Sections: Bekoko - Limbe - Idenau and Mutenguene - Buea in the Littoral and South-West Regions, (Phase 1). The result of the evaluation of bids is as follows:

Lot No.	Regions	Contractor	Road sections	Amount in figures, including Taxes (in CFAF)	Amount in words, including taxes (in CFAF)	Timeframe (Day)
Single lot	Littoral and South-West	ETS ECSB	Bekoko-Limbe-Idenau and Mutenguene-Buea	4,424,925,000	Four billion, four hundred and twenty-four million, nine hundred and twenty-five thousand	120

The successful tenderer shall report to the Department of Contracts of the Ministry of Public Works, upon publication of this release, to subscribe their draft contract

This press release shall be registered and published wherever need be.

Yaounde, 05 JUN 2025



Emmanuel NGANOU D.